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Vragen… Dag van de Beroepskolom – algemeen – vooraf… 
 
1. Is nu echt het moment aangebroken dat we de overheid ervan weten te door-

dringen dat niet meer kan worden volstaan met een verregaande vorm van 
‘marktwerking’ rond mbo-hbo? 
 

2. Wat kunnen we meegeven aan de MBO Raad en de Vereniging Hogescholen 
om de doorstroom mbo-hbo succesvoller laten zijn, zelf als organisaties en 
mede gelet op het bevorderen van een gericht beleid van de overheid? 
 

3. Moet altijd helder zijn – als het gaat om de inhoudelijke inbreng – wie bij het 
tot stand komen van beleidsmaatregelen betrokken waren? 
 

4. Is de betrokkenheid van het werkveld, zeker van bedrijven die mbo’ers en 
hbo’ers in dienst hebben, noodzakelijk bij de beleidsvorming voor het mbo? 
 

5. Hoe kunnen de Associate degree en de Regionale Associate Colleges meer 
dan nu het geval is, een bijdrage leveren aan de beleidsvorming voor de mbo-
hbo-kolom? 
 

6. Moeten mbo-instellingen meer dan nu aandringen op duale voortzettingen die 
leiden tot een hbo-diploma, niet alleen voor bol-studenten maar zeker voor 
bbl-studenten, en die dan vanuit een mbo-locatie worden verzorgd? 
 

7. Is het logisch dat mbo-instellingen over een aantal jaren eigen opleidingen op 
de hogere niveaus gaan aanbieden, voortbouwend op mbo-4? 
 

8. Is het voor de hand liggend dat wordt bezien hoe keuzedelen voorbereiding 
hbo (KVH) op verschillende wijze kunnen worden gebruikt voor de Ad en de 
Bachelor, op basis van een monitoring in 2018 en 2019? 
 

9. Hoe kunnen politieke partijen vanaf nu worden uitgedaagd om inhoudelijke 
ontwikkelingen mee te nemen in hun discussies? 

 
 


